
 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 
PROTOKOLL 2021-04-15 

§ 22 
BILAGA 1 

 
SID 1 (1) 

 
 

 

Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande 
 

 

 
 
 
Fokus förskola 
 
Farsta ska ha bra kommunala förskolor som främjar barns kreativitet och personalens 
arbetsmiljö. Föräldrar ska vara trygga med att barnen har en stimulerande vardag och 
kommunikation mellan vårdnadshavare och förskolan ska vara enkel och regelbunden. 
 
Vi vill därför lyfta flera frågor: 
 

1. Enligt uppgift planerade förvaltningen att inventera samtliga förskolegårdar i 
stadsdelsområdet under sommaren 2020 och tillföra medel för inköp av 
lekutrustning till de gårdar som har mindre kreativ lekmiljö. Har denna inventering 
genomförts och vilka slutsatser drog man i så fall? Hur mycket medel till inköp 
delades i så fall ut och till vilka förskolor?  

 
2. Vid förskolan Lövlunda i Gubbängen finns en paviljong som vi uppfattat idag inte 

används. Vad är planen för den och vem betalar för paviljongen?  
 

3. Kommunikationen mellan förskola och vårdnadshavare är oerhört viktig och vi har 
tidigare informerats om att man inlett förbättringsarbete på den punkten. Hur har 
det arbetet gått och hur jobbar man kring detta idag? 

 
 
Kjell Backman m fl (S) Marre Mayr m fl (V) 
 
 
 


